

LIVING basics®

*A brand of **Shopper+** 🍁 Proudly Canadian*

*Une marque de **Shopper+** 🍁 Fièremment canadienne*

MULTIFUNCTION ALUMINUM FOLDABLE COMMODE CHAIR/ CHAISE PERCÉE PLIABLE MULTIFONCTIONNELLE EN ALUMINIUM

INSTRUCTION MANUAL / MANUEL D'INSTRUCTIONS

SKU / RÉF: LB-BME-AC816



ENGLISH PAGES: 2-7

PAGES EN FRANÇAIS: 7-13

Read this booklet thoroughly before using and save it for future reference /
Lisez attentivement ce livret avant de l'utiliser et conservez-le pour référence future.

CONTENTS / TABLE DES MATIÈRES

CONTENTS / TABLE DES MATIÈRES	2
English	3
1. Important Safety Information	3
2. Installation Instructions	3
3. Usage Instructions	5
4. Intended Use	5
5. Maintenance and Care	6
6. Compliance	7
7. Product Specifications	7
8. Warranty Terms	7
9. Contact Information	7
Français	8
1. Informations de Sécurité Importantes	8
2. Instructions d'installation	9
3. Instructions d'Utilisation	10
4. Utilisation Prévue	11
5. Entretien et Soins	12
6. Conformité	12
7. Spécifications du Produit	13
8. Conditions de Garantie	13
9. Informations de Contact	13

English

1. Important Safety Information

Before using this product, carefully read and understand the following safety warnings:

- **Warning:** Maximum weight capacity is 300LBS/136Kg. Do not exceed this limit.
- **Warning:** Before use, ensure the chair's height and seat angle are adjusted to fit your needs and that all adjustment mechanisms are securely locked.
- **Warning:** Avoid using this chair on uneven surfaces or in damp environments to prevent slipping.
- **Warning:** Regularly check the rubber foot pads and all supporting components for wear. Replace them promptly if any wear or failure is detected.
- **Warning:** Before each use, ensure all fixed components are intact and securely tightened.
- **Warning:** Store the chair in a dry place and avoid exposure to extreme temperatures and humidity.
- **Warning:** Always maintain a firm grip on the armrests when using the chair.
- **Warning:** Use this chair under the guidance of a qualified physician or therapist.
- **Warning:** Do not apply lateral force to the chair. Avoid applying any pressure to the sides of the chair to prevent unnecessary damage or risk of falling.

2. Installation Instructions

1. Parts List:

- ① Release Button
- ② Support frame
- ③ Base Plate
- ④ Bucket
- ⑤ Front wheel (optional)
- ⑥ Height adjustable
- ⑦ Tube Foot Pad
- ⑧ Hook



2. Folding and Unfolding:

- Folding: Release the locking mechanism or hinge, then gently fold along the joint.
- Unfolding: Follow the reverse process of folding, ensuring all locking mechanisms and hinges are securely engaged.

Note: Pressing the button will fold the product, making it suitable for compact storage without taking up too much space.



3. Height Adjustment:

Press the adjustment button or release the locking mechanism to adjust the chair to the desired height. After adjustment, ensure all parts are securely locked in place.

Note: When adjusting height, ensure that each leg's adjustment button is fully engaged in the corresponding hole, making sure all legs are locked in place and at the same height.



4. Assemble the seat plate:

Align the four C-clamps at the bottom of the seat plate with the side tubes and press down so that the seat plate snaps onto the side tubes.



5. Bucket Replacement:

The bucket is removable and replaceable. Align the new bucket with the slot, ensuring it is fully secured.



3. Usage Instructions

Preparation Before Use: Ensure the rubber foot pads are securely in contact with the ground. Hold the armrests firmly and maintain balance during use.

Usage Scenarios:

- **Toilet Assistance:** Used in conjunction with a toilet, serving as a commode chair to help users sit down and stand up.
- **Portable Toilet:** Functions as a commode chair, with the option to detach or replace the toilet bowl as needed.
- **Standard Walker:** Used as a conventional walking aid to help users walk indoors and outdoors.
- **Rolling Walker:** After installing wheels, the chair can be used as a rolling walker to assist users with movement.
- **Toilet Seat Elevation:** Adjusts the seat height to make it easier to stand up from the toilet.
- **Shower Chair:** Equipped with a waterproof seat, suitable for use in the bathroom.

Note: Regularly check screws to ensure they are fully tightened to maintain the product's stability and safety.

Prohibitions: Avoid applying any force or pressure to the sides of the chair to prevent damage or unsafe conditions.

4. Intended Use

This chair is designed to provide multifunctional support and comfort for individuals with limited mobility, suitable for the following situations:

- **Elderly Assistance:** A lightweight and stable device to help elderly or disabled individuals stand and walk, with strong weight-bearing capacity and non-slip armrests.
- **Shower Commode Chair:** Waterproof design suitable for use in bathrooms, functioning as both a shower chair and a commode.
- **Post-Surgical Rehabilitation:** Provides support to help users gradually regain mobility.
- **Daily Use:** Offers support and comfort in and around the bathroom, reducing the risk of falls.

Indications:

- Individuals with limited mobility: such as the elderly, those recovering from surgery, or individuals with mild gait instability.
- Patients in rehabilitation: needing additional support to assist with standing and walking.

Contraindications:

- Severe overweight individuals: Users exceeding the maximum weight capacity of 300LBS/136Kg should avoid use.
- Severe lower limb injuries: Should use other medical equipment under medical supervision.

Precautions:

- Ensure the chair is properly adjusted and securely locked before use.
- Regularly maintain all components of the chair to ensure proper function.
- Exercise caution when using on wet or uneven surfaces to prevent slipping.
- Follow the recommendations of a physician or therapist when using this chair.

5.Maintenance and Care

- **Routine Checks:** Regularly inspect the chair for wear, especially the rubber foot pads and supporting components.
- **Cleaning:** Wipe the chair with a damp cloth. Do not use strong chemicals or submerge the chair in water.
- **Storage:** Store the chair in a dry place when not in use, avoiding exposure to extreme temperatures and humidity.

6.Compliance

This chair complies with Canadian regulation SOR/98-282, which outlines the requirements for medical and assistive devices.

7.Product Specifications

- **Product Name:** Multifunction Aluminum Foldable Commode Chair
- **Model:** LB-BME-AC816
- **Main Materials:** Aluminum alloy, plastic seat, rubber foot pads
- **Maximum Weight Capacity:** 300LBS/136Kg
- **Seat Height Adjustment:** 45-62cm
- **Seat Dimensions:** Width 44cm x Depth 40cm
- **Maximum Armrest Height:** Adjustable height 78-95cm

8.Warranty Terms

- **Warranty Period:** The product comes with a 1-year warranty. If any quality issues or defects are found within the warranty period, please contact customer service.
- **After-Sales Service:** For warranty service or any inquiries, please contact our customer service team.

9.Contact Information

- **Brand Holder:** Shopper+ INC
- **Brand Holder Address:** 2110 52E AV, LACHINE, QUEBEC, H8T 2Y3, MONTREAL, CANADA
- **Email:** support@shopperplus.com
- **Phone:** 514-631-5216
- **Manufacturer:** Sunshine Healthcare Co., Ltd
- **Manufacturer Address:** No. 31 Jihua Eastern Road, Nanhai, Foshan, China, 528000

Français

1. Informations de Sécurité Importantes

Avant d'utiliser ce produit, veuillez lire attentivement et comprendre les avertissements de sécurité suivants :

- **Avertissement** : Capacité de poids maximale de 300LBS/136Kg. Ne pas dépasser cette limite.
- **Avertissement** : Avant utilisation, assurez-vous que la hauteur de la chaise et l'angle du siège sont réglés selon vos besoins et que tous les mécanismes de réglage sont bien verrouillés.
- **Avertissement** : Évitez d'utiliser cette chaise sur des surfaces inégales ou dans des environnements humides pour prévenir les glissades.
- **Avertissement** : Vérifiez régulièrement l'usure des patins en caoutchouc et de tous les composants de soutien. Remplacez-les rapidement si vous détectez une usure ou un dysfonctionnement.
- **Avertissement** : Avant chaque utilisation, assurez-vous que toutes les pièces fixes sont intactes et correctement serrées.
- **Avertissement** : Conservez la chaise dans un endroit sec, évitez l'exposition à des températures et une humidité extrêmes.
- **Avertissement** : Maintenez toujours une prise ferme sur les accoudoirs lors de l'utilisation de la chaise.
- **Avertissement** : Utilisez cette chaise sous la supervision d'un médecin ou d'un thérapeute qualifié.
- **Avertissement** : Ne pas appliquer de force latérale sur la chaise. Évitez d'appliquer une pression sur les côtés de la chaise pour éviter les dommages inutiles ou le risque de chute.

2. Instructions d'installation

1. Liste des Pièces :

- ① Bouton de Déverrouillage
- ② Cadre de Support
- ③ Plaque de Base
- ④ Seau
- ⑤ Roue Avant (optionnelle)
- ⑥ Tube Réglable en Hauteur
- ⑦ Patin de Pied
- ⑧ Crochet



2. Pliage et dépliage:

- Pliage : relâchez le mécanisme de verrouillage ou la charnière, puis pliez doucement le long de l'articulation.
- Dépliage : Suivez le processus inverse du pliage, en vous assurant que tous les mécanismes de verrouillage et les charnières sont bien enclenchés.

Remarque : appuyez sur le bouton pour plier le produit, ce qui le rend adapté à un rangement compact sans prendre trop de place.



3.Réglage de la hauteur : Appuyez sur le bouton de réglage ou relâchez le mécanisme de verrouillage pour régler la chaise à la hauteur souhaitée. Après le réglage, assurez-vous que toutes les pièces sont solidement verrouillées en place. Remarque : Lors du réglage de la hauteur, assurez-vous que le bouton de réglage de chaque pied est complètement engagé dans le trou correspondant, en vous assurant que tous les pieds sont verrouillés en place et à la même hauteur.	
4.Assemble the seat plate: Alignez les quatre pinces en C situées au bas de la plaque d'assise avec les tubes latéraux et appuyez pour que la plaque d'assise s'enclenche sur les tubes latéraux.	
5.Bucket Replacement: Le seau est amovible et remplaçable. Alignez le nouveau seau avec la fente, en vous assurant qu'il est entièrement fixé.	

3. Instructions d'Utilisation

- **Préparation Avant Utilisation :** Assurez-vous que les patins en caoutchouc sont bien en contact avec le sol. Tenez fermement les accoudoirs et maintenez votre équilibre pendant l'utilisation.

- **Scénarios d'Utilisation :**

- **Assistance pour les toilettes :** Utilisé en conjonction avec les toilettes, servant de chaise de toilette pour aider les utilisateurs à s'asseoir et se lever.
- **Toilettes portables :** Fonctionne comme une chaise de toilette, avec la possibilité de détacher ou de remplacer le seau selon les besoins.
- **Déambulateur standard :** Utilisé comme aide à la marche classique pour aider les utilisateurs à marcher à l'intérieur et à l'extérieur.
- **Déambulateur roulant :** Après installation des roues, la chaise peut être utilisée comme déambulateur roulant pour assister les utilisateurs dans leurs déplacements.
- **Élévation de siège de toilette :** Ajuste la hauteur du siège pour faciliter le fait de se lever des toilettes.
- **Chaise de douche :** Équipée d'un siège imperméable, adaptée pour une utilisation dans la salle de bain.

- **Remarque :** Vérifiez régulièrement les vis pour vous assurer qu'elles sont bien serrées afin de maintenir la stabilité et la sécurité du produit.

- **Interdictions :** Évitez d'appliquer une force ou une pression sur les côtés de la chaise pour éviter d'endommager le produit ou de créer des conditions dangereuses.

4. Utilisation Prévue

Cette chaise est conçue pour offrir un soutien multifonctionnel et du confort aux personnes ayant une mobilité réduite, adaptée aux situations suivantes :

- **Assistance aux Personnes Âgées :** Un dispositif léger et stable pour aider les personnes âgées ou handicapées à se lever et à marcher, avec une grande capacité de poids et des accoudoirs antidérapants.
- **Chaise Commode de Douche :** Conception étanche adaptée à une utilisation dans la salle de bain, fonctionnant à la fois comme une chaise de douche et une commode.
- **Réhabilitation Post-Opératoire :** Offre un soutien pour aider les utilisateurs à retrouver progressivement leur mobilité.
- **Utilisation Quotidienne :** Offre soutien et confort à l'intérieur et autour des toilettes, réduisant le risque de chute.

Indications :

- Personnes à mobilité réduite : telles que les personnes âgées, celles en réhabilitation post-chirurgicale ou les personnes avec une instabilité de la démarche légère.

- Patients en réhabilitation : nécessitant un soutien supplémentaire pour aider à se lever et à marcher.

Contre-indications :

- Personnes en surpoids sévère : Les utilisateurs dépassant la capacité de poids maximale de 300LBS/136Kg doivent éviter l'utilisation.
- Blessures sévères aux membres inférieurs : Doivent utiliser d'autres équipements médicaux sous supervision médicale.

Précautions :

- Assurez-vous que la chaise est correctement réglée et verrouillée avant utilisation.
 - Entretenez régulièrement toutes les pièces de la chaise pour garantir un bon fonctionnement.
 - Faites preuve de prudence lorsqu'elle est utilisée sur des surfaces humides ou inégales pour éviter les glissades.
 - Suivez les recommandations d'un médecin ou d'un thérapeute lors de l'utilisation de cette chaise.
-

5. Entretien et Soins

- **Contrôles Récurrents** : Inspectez régulièrement la chaise pour détecter tout signe d'usure, en particulier des patins en caoutchouc et des composants de soutien.
 - **Nettoyage** : Essuyez la chaise avec un chiffon humide. Ne pas utiliser de produits chimiques puissants ou plonger la chaise dans l'eau.
 - **Stockage** : Conservez la chaise dans un endroit sec lorsqu'elle n'est pas utilisée, en évitant l'exposition à des températures et une humidité extrêmes.
-

6. Conformité

Cette chaise est conforme à la réglementation canadienne SOR/98-282, qui définit les exigences pour les dispositifs médicaux et les aides à la mobilité.

7. Spécifications du Produit

- **Nom du Produit** : Chaise Commode Multifonctionnelle en Aluminium Pliable
- **Modèle** : LB-BME-AC816
- **Matériaux Principaux** : Alliage d'aluminium, siège en plastique, patins en caoutchouc
- **Capacité de Poids Maximale** : 300LBS/136Kg
- **Réglage de la Hauteur du Siège** : 45-62cm
- **Dimensions du Siège** : Largeur 44cm x Profondeur 40cm
- **Hauteur Maximale des Accoudoirs** : Hauteur réglable 78-95cm

8. Conditions de Garantie

- **Période de Garantie** : Le produit bénéficie d'une garantie de 1 an. Si des problèmes de qualité ou des défauts sont détectés pendant la période de garantie, veuillez contacter le service client.
- **Service Après-Vente** : Pour obtenir un service de garantie ou pour toute question, veuillez contacter notre équipe de service client.

9. Informations de Contact

- **Détenteur de la Marque** : Shopper+ INC
- **Adresse du Détenteur de la Marque** : 2110 52E AV, LACHINE, QUEBEC, H8T 2Y3, MONTRÉAL, CANADA
- **Email** : support@shopperplus.com
- **Téléphone** : 514-631-5216
- **Fabricant** : Sunshine Healthcare Co., Ltd
- **Adresse du Fabricant** : No. 31 Jihua Eastern Road, Nanhai, Foshan, Chine, 528000